厦门文广会展有限公司人员需求
我司是厦门文广传媒集团下属全资文化会展公司，公司以展会运营和相关政府活动承接为主，目前主要运作的项目有海峡两岸文博会、宁波文博会和海沧乐活节等。
商务助理岗位职责：
1、负责海丝沿线国家特色文化创意产业调研；
2、负责收集、整理有关海丝沿线国家优质文创企业和机构、协会相关资料
3、负责协助境外国家的组展及相关对接工作。


(联系方式：林丽鸿  0592-5371959  13606911861)

Division I Xiamen Media Group, a wholly owned subsidiary of cultural exhibition company, to show operators and related government activities to undertake the main project is the main operation has cross-strait Fair, Ningbo Fair and Haicang LOHAS Festival.
Business Assistant Responsibilities:
1, responsible for the National Marine Silk Road along the characteristics of cultural and creative industry research;
2, responsible for collecting, collating relevant information on Hastens along national quality cultural and creative enterprises and institutions, associations
[bookmark: _GoBack]3, responsible for assisting countries outside the group exhibition and related docking.

